
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 134

Det fremgår af svar på SAU alm. del – spørgsmål nr. 59, at: "På trods af, at nogle projek-

ter kan have meget store nettoprovenuer pr. medarbejder, betyder det ikke nødvendigvis,

at kontrol er den mest effektive måde til at sikre regelefterlevelsen. Fx er der på person-

skatteområdet sikret en meget høj regelefterlevelse ved at låse felter på selvangivelsen

og i meget højere grad bruge tredjepartsindberetninger, hvilket reducerer behovet for

kontrol." Vil ministeren medgive, at dette perspektiv er lettere redundant, da samtlige de

kontrolprojekter Enhedslisten anvender i notatet netop relaterer sig til virksomhedernes

regelefterlevelse, som vi ved er meget ringere end borgernes regelefterlevelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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